
  tisdag den 16 december 2014 

Sammanställning efter samtal med Länsstyrelsen 
Jag gjorde en förfrågan till Länsstyrelsens Anders Kjellberg, efter att hört lite rykten gällande att 

länsstyrelsen hade någon ansökan på gång gällande skiktmuddring. 

Fick detta bekräftat av Anders den 17/11 ( mail vidarebefordrades till Kåge ), jo man hade föreslagit 

viken innanför Nötholmen som ett åtgärdsområde. 

Den 18/11 ringde Rita Jönsson från Länsstyrelsen upp mig och frågade om vi var intresserade att 

delta i ett projekt med fokus på akvatisk områdesskydd. Ansökan har lämnats in till Hav och beslut 

räknas inkomma i mitten av februari. Detta projekt skulle ha fokus på framtagande av underlag, 

uppföljning, övervakning, marin övervakning. 

Jag sa att vi var intresserade i inledningsskedet, hur detta utvecklas och vad som krävs får vi ta 

ställning till när vi får mer kött på benen. 

Rita berättade då också om ytterligare ett projekt gällande grunda marina miljöer där man skulle 

restaurera dessa miljöer. Jag fick då för mig att det är detta projekt som Anders Kjellberg menade att 

viken vid Nötholmen skulle vara aktuellt. Och att i samband med restaurering av grunda marina 

miljöer så är då eventuellt skiktmuddring en åtgärd. 

Det var inte mycket, men det är detta jag vet i dagsläget. 

Pernilla Landin 


